
 

 
 
ACTA DE SESSIÓ DE 
Ple 
Data i Hora  27 de novembre de 2012 21:00 
Lloc  Sala Ple 
Caràcter Ordinària 
Núm.  PLE2012/9 
  
PRESIDENT    l·lm.                IGNASI GIMÉNEZ RENOM 

 ASSISTENTS                
                                      CANALIS ALSINA ALEIX 
                                      MASSAGUÉ CASALS GLÒRIA 
                                      GONZÁLEZ NAVAS PEPE 
                                      CREUS OLIVERAS JOAN 
                                      MARTÍNEZ ROMERO PEPA 
                                      LEIVA REYES JOSE 
                                      MARMOL MARTINEZ ANA MARIA 
                                      PUIG MAYOR M. ANTONIA 
                                      RODRIGUEZ CASTILLO SORAYA 
                                      PEREZ MOREJON DANIEL 
                                      CARRERAS PECANINS JOSEP 
                                      SAMPERE VALERO AGUSTI 
                                      BACARDIT BOTIFOLL LLUIS 
                                      GARCIA FANDINO BEATRIU 
                                      ALAMANY GUTIERREZ ELISENDA 
                                      BELLA REDONDO XAVIER 
                                      CARPIO LOPEZ ANTONIO MANUEL 
                                      MARTOS MARTINEZ VICTOR                                        
             
     SECRETARI                    BOADELLA VERGES JULI 
     INTERVENTORA actal,     CUSTODIO MURILLO MERCÈ 
 
 
 EXCUSA L’ABSÈNCIA       LOMAS CORTES OSCAR 
                                         CUERVO IBOS VICTOR 
 
Vist que els reunits formen la majoria legal de membres que legalment constitueixen 
l’Ajuntament Ple, el Sr. President declara obert l'acte i s'entra a l'examen dels assumptes 
inclosos en l'ordre del dia. 
 
ORDRE DEL DIA 
1.- Donar compte dels Decrets de l’Alcaldia i dels acords de les Juntes de Govern Local 
2.- Donar compte de la renúncia de regidor 
3.- Creació de la comissió municipal de protecció civil i aprovació del seu reglament 
4.- Modificació ordenança reguladora de subvencions per a famílies monoparentals 
5.- Pròrroga contracte del servei de recollida escombraries i neteja viària 
6.- Aprovació provisional modificació núm. 16 del PGO 
7.- Aprovació provisional modificació núm. 17 del PGO 
8.- Constitució de l'associació B-30 i aprovació dels seus estatuts 
9.- Assumptes sobrevinguts 
10.- Precs i Preguntes 

 



 
 
1.- RESOLUCIONS A DONAR COMPTE 
Es dona compte al Ple dels Decrets núm. 1232 del dia 23 d’octubre de 2012, al 1302 del dia 
8  de novembre de 2012. Es dona compta també dels acords de la Junta de Govern Local 
adoptats en sessions dels dies 6, 13 i 20 de novembre de 2012. 
La Corporació es donà per assabentada  

 
PROPOSTES 
2.- DONAR COMPTE DE LA RENÚNCIA DE REGIDOR 
Es dona lectura  a l’escrit de renúncia del senyor Victor Cuervo Ibos, a la seva condició de 
regidor. 
Atenent el que disposa els articles les 182 i 198 de la Llei Orgànica 5/1988, de 19 de juny, 
del Règim Electoral  General, essent necessària per l’efectivitat de les renúncies el 
coneixement de la Corporació. 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Assabentar-se  de la renúncia del càrrec de regidor d’aquest Ajuntament per 
part del senyor Victor Cuervo Ibos. 
SEGON.- Traslladar certificació,  a la Junta Electoral Central perquè procedeixi a 
l’atribució del càrrec de regidor al suplent corresponent. 
 
INTERVENCIONS 
El Sr. Alcalde explica que l’esmentat regidor va presentar la seva renúncia en forma 
d’instància el passat dia 12 de novembre, agrair-li la feina que ha fet aquí a l’Ajuntament i 
alhora desitjar-li molta sort en aquesta nova etapa que inicia    
La Corporació es donà per assabentada  
 
3.- CREACIÓ DE LA COMISSIÓ MUNICIPAL DE PROTECCIÓ CIVIL I APROVACIÓ DEL  
      SEU REGLAMENT 
ATÈS  que segons l’article 51 de la Llei 4/97, de protecció civil de Catalunya, els municipis 
amb més de cinquanta mil habitants i els que tenen en llur terme municipal empreses, 
entitats, centres o instal·lacions obligats a adoptar plans d’autoprotecció, han de crear una 
comissió municipal de protecció civil, que tindrà caràcter consultiu, deliberant i coordinador, 
i serà un fòrum on siguin representats tots els estaments, administracions i entitats 
públiques i privades, que tinguin un lligam remarcable amb el pla de protecció civil 
municipal. 
ATÈS que la Comissió Local al de Protecció Civil de Castellar del Vallès, és l’òrgan col·legiat 
de caràcter consultiu, deliberant, coordinador i homologador superior en aquesta matèria al 
municipi de Castellar del Vallès, que té com a finalitat l’aplicació i el desenvolupament de la 
normativa de protecció civil dins l’àmbit local. 
ATÈS el que estableix l’article 49 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases de 
Règim Local i la legislació concordant, article 178.1 del text refós, aprovat per Decret 
Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, de la Llei Municipal i de Règim Local pel que respecte 
l’aprovació i tramitació d’ordenances i reglaments. 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar inicialment el Reglament La Comissió Local de Protecció Civil de 
Castellar del Vallès 
SEGON.- Exposar l’expedient al públic durant un període mínim de trenta dies hàbils, a 
comptar de l’endemà de la publicació de l’anunci en el Butlletí Oficial de la Província, i tauler 
d’edictes municipal, als efectes de que qualsevol interessats pugui examinar l’expedient i/o 
presentar reclamacions o suggeriments. En el cas que no es presentes cap al·legació o 
reclamació l’acord inicial adoptat per l’Ajuntament en ple esdevindria definitiu a tots els 
efectes. 
 
 
 
 
 



 
 
 
INTERVENCIONS 
Presenta la proposta el Sr. Aleix Canalis,  PSC, tot dient que la llei de protecció civil de 
Catalunya, en el seu segons l’article 51, obliga als municipis amb més de cinquanta mil 
habitants i els que tenen en llur terme municipal empreses, entitats, centres o instal·lacions 
obligats a adoptar plans d’autoprotecció, com és el cas de Castellar, a crear una comissió 
municipal de protecció civil. 
Aquesta comissió, de caràcter consultiu, deliberant, coordinador i homologador, té com a 
objectiu l’aplicació i el desenvolupament de la normativa de protecció civil dins l’àmbit local. 
En aquest sentit, aquesta Comissió, serà un fòrum hi haurà representats tots els estaments, 
administracions i entitats públiques i privades, que tinguin un lligam remarcable amb el pla 
de protecció civil municipal. 
Per regular i vetllar pel bon funcionament d’aquesta comissió, avui portem a la consideració 
del Ple, a part de la seva creació, el seu Reglament. En el seu articulat és regula: 

- la seva composició 
- les funcions que se li atribueixen 
- els drets i deures de cada un dels seus membres 
- les atribucions de cada un d’ells 
- les diferents sub-comissions o grups de treball que la configuraran 
- i el règim en base el qual s’adoptaran els seus acords 

En resum, la creació d’aquesta comissió i el seu reglament, suposa un pas més en el 
desenvolupament de les tasques que des de fa ja uns anys s’estan duent a terme des de la 
unitat de protecció civil d’aquest Ajuntament, amb en Jordi Llobet al capdavant, per tal de 
vetllar per la seguretat de tota la població davant situacions d’emergència, així com també 
ens permet donar compliment a les obligacions legals que tenim com a Consistori en 
aquesta matèria. 
Per CiU intervé el Sr. Agustí Sampere ,  dient que donat que la nostra població compleix 
els requisits per la seva creació i aplicació, i donat que el corresponent reglament és molt 
similar al d‘altres poblacions és molt similar al poblacions on ja funcionen sense incidències, 
el nostre vot serà favorable. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 
 
4.- MODIFICACIÓ ORDENANÇA REGULADORA DE SUBVENCIONS PER A FAMÍLIES  
      MONOPARENTALS 
VIST l’acord del Ple de l’ajuntament de data 22 de desembre de 2011 va aprovar 
l’ordenança reguladora de les bases per a la concessió de subvencions per a suport de les 
famílies monoparentals. 
ATESA la voluntat de l’Alcaldia de donar continuïtat a aquesta subvenció amb l’objecte de 
reduir l’impacte de l’increment del tipus impositiu de l’impost sobre béns immobles sobre 
els sectors més desprotegits, entre les quals figuren les famílies monoparentals. 
ATÈS que en el tràmit de les subvencions de 2012 s’ha detectat una nova necessitat de 
famílies monoparentals que complirien tots els requisits, però que tenen la vivenda en 
règim de lloguer i per tant convé modificar l’ordenança per recollir aquests casos. 
ATÈS que l’article 2.c) de la Llei 18/2003, de 4 de juliol, de suport a les famílies contempla 
les famílies monoparentals com un dels col·lectius destinataris de les mesures de suport a 
les famílies.  
ATÈS el que es preveu a l’article 17.2 de la Llei 38/2003, de 17 de novembre, general de 
subvencions. 
VISTA l’ordenança reguladora de les bases per a la concessió de subvencions per a suport 
de les famílies monoparentals, elaborada pels Serveis Econòmics. 
VIST l’informe del director de Serveis Econòmics. 
ATÈS que l’òrgan competent per a prendre l’acord és el Ple de la Corporació, d’acord amb 
l’article 52.2.d) del Text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya, aprovat per 
Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril. 
L’Ajuntament Ple 
ACORDA 
 
 



 
 
PRIMER.- Aprovar inicialment la modificació de l’ordenança reguladora de les bases per a 
la concessió de subvencions per a suport de les famílies monoparentals, que figura a 
l’expedient. 
SEGON.- Sotmetre l’acord a informació pública durant un termini de trenta dies comptats a 
partir del següent al de la publicació de l’anunci corresponent al Butlletí Oficial de la 
Província. 
TERCER.- Entendre definitivament aprovada l’ordenança en cas que no es presentin 
reclamacions en el període d’informació pública, i publicar el text íntegre de la mateixa en 
el Butlletí Oficial de la Província, entrant en vigor una vegada publicada. 
 
INTERVENCIONS 
Presenta la proposta el Sr. Pepe González,  PSC, i diu que es proposa una petita 
modificació de l’ordenança, ordenança que va estar aprovada el desembre de l‘any passat. 
L’ordenança regula la concessió de subvencions d’una part de l’Ibi  del domicili habitual a 
famílies monoparentals d’acord amb una escala que te en compte els ingressos del 
beneficiar, En aquest any de funcionament hem detectat algun cas de llogaters que, per 
contracte es fan càrrec del pagament de l’IBI de l’habitatge llogat. El que pretén la 
modificació és ampliar els beneficis, sempre i quan aquesta circumstàncies estigui 
contemplada i recollida en el contracte de lloguer. 
Per part de CiU la Sra Bea Garcia, intervé per dir que des del nostre grup entenem que en 
els moments tant complicats que ens toca viure té sentit tot tipus d’ajuts per temes de 
renta, no tant per temes organitzatius o de models familiars, malgrat això la ordenança si 
que recull un escalat d’ajuts en funció dels ingressos, per tant entenem que l’ajut és per 
motiu de renda no tant per motiu d’organització familiar. 
Per part del grup de l’Altraveu, intervé la Sra. Elisenda Alamany, per dir que son davant 
d’una proposta que pretén ampliar la iniciativa feta per l’Altraveu en el ple de desembre de 
l’any passat i que creiem que recull el nostre afany per frenar l’impacta de l’increment que 
tenia l’Ibi sobre diverses tipologies familiars, en  aquets cas per les monoparentals. Es 
tracta d’una aposta que l’Ajuntament s’ha fet pròpia i ens en alegrem, Un dels canvis 
socials mes intensos que ha viscut Catalunya durant  les últimes dècades és l’aparició de 
modalitats de família que van mes enllà de la tradicional, son realitats noves  fruit dels nous 
temps com les famílies monoparentals, humuparentals, nombroses, reconstituïdes, etc,, 
noves famílies que requereixen altres polítiques de suport perquè puguin portar a terme la 
tasca de fan totes les famílies. Fruit de la segona transició demogràfica, les famílies de 
l’europa occidental han anat disminuint el nombre de fills, de la família tradicional amb 
pares i fills que convivien en una mateixa casa hem passat a l’augment de la tipologia de 
famílies actuals fruit de canvis socials intensos, cal citar que estudis socials parlen que a 
Catalunya podria haver-hi unes 400. mil famílies nomoparentals, les quals durant els últims 
anys han fet sentir la seva veu per reivindicar ajuts i suports. Per tenir en compte aquest 
aspecte vam proposar que és subvenciones l’Ibi en funció d’uns llindars a les unitats 
familiars amb aquestes característiques, tant mateix acceptem que l’ideal seria accedir 
solament a criteris de renda per saber si realment la tipologia familiar està en cada cas 
relacionada amb la necessitat d’una ajuda per part de l’administració. En tot cas considerem 
òbviament és positiu ampliar aquesta subvenció a aquelles persones que paguen un lloguer 
i per això el nostre vot serà favorable. 
S’obra un torn de replica amb el Sr. Pepe González, PSC, per donar resposta a les 
preguntes del grup de CiU, i diu que va ser l’any passat quan es va decidir donar una 
subvenció a les famílies monoparentals, amb aquest escalat que es plantejava. Així doncs el 
que avui portem a ple és que hem trobat algun cas en el qual un llogater, d’aquestes 
mateixes característiques, resulta que està pagant l’Ibi, perquè en el seu contracte s’hi 
recull, per tant es proposa donar el mateix tractament a un llogater que donem a un 
propietari. 
Torna a intervenir la Sra. Bea García, CiU, per dir que un model determinat de família no 
comporta forçosament una necessitat d’ajut econòmic, entenc que no estem ajudant a un 
model determinat de família perquè si, sinó que estem ajudant en funció  de la renda. 
Per PSC, el Sr . Pepe González ,  intervé  per dir que també hi ha una subvenció per 
famílies nombroses. 
 



 
 
 
Per l’Altraveu la Sra. Elisenda Alamany, exposa que durant molt de temps hi ha hagut 
ajuts per famílies nombroses i no s’havia qüestionat que el model de famílies 
monoparentals podria acabar recollir, per tant quan es va fer la proposta des del nostre 
grup, pensàvem que, ja que no s’havia posar mai en qüestió les famílies nombroses  valia la 
pena recollir les famílies monoparentals. 
El Sr. Alcalde, tanca el debat, dient que difícilment es podria fer una bonificació pel que fa 
referència al tribut de l’Ibi en funció de renda a totes les famílies perquè la llei no ho preveu 
ni ho permet, 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 
 
5.- PRORROGA CONTRACTE DEL SERVEI DE RECOLLIDA ESCOMBRARIES I NETEJA 
     VIÀRIA 
Vist que per acord del Ple de data 30 de juliol de 2002, s’aprovà la convocatòria i els Plecs 
de clàusules econòmic administratives i tècniques, per al servei de recollida i transport de 
residus municipals, gestió de la deixalleria i neteja viària. Que posteriorment,  el contracte 
va ser adjudicat per acord del Ple de l’Ajuntament del dia 19 de novembre de 2002 a UTE 
Castellar del Vallès, essent el termini de la concessió  de 10 anys sense prejudici de les 
pròrrogues a que fa referència el Plec de Clàusules Administratives.  
Vist que en el contracte signat amb la UTE Castellar del Vallès, el dia 28 de juliol de 2003, 
es preveia la possibilitat de pròrroga del contracte, segons està establert en l’article 2 del 
Plec de Clàusules Administratives, Econòmiques i Tècniques del Servei de Recollida i 
Transport de Residus Municipals, de la Gestió de la Deixalleria i de la Neteja Viària. 
Vista  la sol·licitud de pròrroga presentada  pel concessionari UTE Castellar del Vallès  
Vist l’informe tècnic explicant l’evolució del contracte durant tots aquest anys: es va iniciar 
la recollida selectiva de la matèria orgànica durant l’any 2003 als grans generadors de 
matèria orgànica i es va estendre aquesta recollida,  l’any 2004,  a tots els domicilis del 
municipi;  durant aquest temps  s’han ampliat les àrees d’aportació voluntària de paper-
cartró, envasos lleugers i vidre amb el conseqüent increment del servei de recollida 
d’aquestes fraccions de residus. S’ha  millorat la valorització i el reciclatge dels residus 
gestionats a la Deixalleria Municipal i  s’ha ampliat a residus no inclosos en les condicions 
de l’inici del servei. Que  la gestió del servei s’ha anat adaptant a les necessitats en la seva 
millora  tant en la població com a les urbanitzacions i a l’increment notable dels usuaris, 
cosa que  en els darrers anys, vista la conveniència d’ajustar el servei a les necessitats 
actuals, i s’han reorganitzar els serveis de recollida de residus i de neteja viària. 
Vist  el contracte amb l’empresa UTE Castellar del Vallès, finalitzaria el 9 de desembre, però 
davant el marc actual de cert retraïment en la producció  del residu, i de l’exigència 
d’estalvi, es convenient replantejar certs aspectes del servei per tal de trobar una millor 
optimització de recursos, per la qual cosa la pròrroga d’un any permet fer aquest estudi en 
més profunditat i preparar les condicions per la propera licitació. 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció del següent 
ACORD: 
Prorrogar  el contracte del servei de recollida i transport de residus municipals, gestió de 
la deixalleria i neteja viària, atorgat a l’Unió temporal d’empreses: Serveis Integra-les de 
manteniment Rubatec SA i Fomento de Construcciones y Contratas SA. (UTE Castellar del 
Vallès), per el termini d’un any,  finalitzant el dia 9 de desembre de 2013, sens perjudici de 
la revisió del preu que correspongui. 
 
INTERVENCIONS 
Defensa la proposta el Sr. Aleix Canais, PSC, i diu que en el plenari del dia 19 de 
novembre de 2002, aquesta corporació va aprovar l’adjudicació del contracte servei de 
recollida i transport de residus municipals, gestió de la deixalleria i neteja viària a  Rubatec 
SA i Fomento de Construcciones y Contratas SA. (sota el nom de UTE Castellar del Vallès), 
per un termini de  concessió de 10 anys més una possible prorroga de 2 anys (executable 
d’anualitat en anualitat).  
 
 
 



 
 
El proper 9 de desembre s’acaben aquests primers 10 anys de contracte i vistos, tant la 
sol·licitud de pròrroga presentada  pel concessionari UTE Castellar del Vallès, així com els 
informes tècnics que avalen la idoneïtat de concedir aquesta pròrroga, avui portem a 
consideració del Ple l’extensió de la vigència del mateix, fins al 9 de desembre de 2013. 
Durant aquest any i davant el marc actual de cert retraïment en la producció  del residu, i 
de l’exigència d’estalvi, considerem convenient replantejar certs aspectes del servei per tal 
de trobar una millor optimització de recursos, tenint en compte que aquest, és un dels 
contractes més importants que, en aquests moments, té l’Ajuntament. 
En aquest sentit i conjuntament amb l’assessorament tècnic que ens ofereix el Consorci de 
Residus del Vallès Occidental, durant els propers mesos es realitzarà un estudi en 
profunditat del servei amb l’objectiu de poder preparar la propera licitació, prevista per la 
tardor vinent,  en unes condicions tècnico-administratives optimes. 
Per CiU intervé el Sr. Josep Carreras,  al respecte de la pròrroga del contracte de serveis 
de la recollida i transport de residus, gestió deixalleria i neteja viaria, fruit del contracte que 
es va materialitzar, com ha dit el regidor a l’any 2002, el nostre grup municipal hi vol afegir 
alguna cosa. Efectivament, el proper 9 de desembre de 2012 finalitza el contracte de 10 
anys amb l’empresa adjudicatària UTE Castellar del Vallès. Tal com diu el contracte, en la 
seva clàusula segona del Plec de Condicions, es pot prorrogar el contracte anualment, per 
mutu acord de les parts, sempre que el termini total no excedeixi dels 12 anys.   
Per tant, avui l’equip de govern proposa la pròrroga d’un any més, per a l’any 2013. Per 
tant, aquí queda palès que hi ha la possibilitat de fer una segona pròrroga a l’any 2014. Des 
de la nostra formació, acceptem i donarem el nostre vot favorable a aquesta primera 
pròrroga perquè la regidoria pugui aconseguir les millors condicions econòmiques en la 
futura licitació d’aquest servei més enllà del 2013 però també volem deixar molt clar que no 
donarem el vist i plau a una segona pròrroga. Amb la que està caient, malgrat els estalvis 
que el Sr. Canalís ens ha manifestat en les Comissions Informatives, és del tot necessari 
procedir a un nou concurs per aconseguir el millor servei al millor preu possible.  
Insistim en aquest punt perquè estem parlant d’un contracte milionari. És el contracte de 
l’any! Segons pressupost de l’any 2013, la partida de recollida, eliminació i tractament de 
residus puja 994.000 € i la neteja viària 1.093.000 €. En conjunt, un contracte que s’enfila 
a 2.087.000 €, prop del 10% del pressupost ordinari.  
En conseqüència, en les properes setmanes caldrà començar a treballar de valent per treure 
a concurs, amb temps suficient, un nou contracte de servei de recollida i transport de 
residus municipals, gestió de la deixalleria i neteja viària, que ha de començar el 10 de 
desembre del 2013, insistim en aquest punt perquè el temps passa molt ràpid! 
A propòsit de parlar dels residus, li recordo que en el Ple Extraordinari del passat 6 de 
novembre, el nostre grup municipal va expressar la seva negativa a augmentar la Taxa de 
Residus per l’any 2013 perquè l’equip de govern havia anat pel camí més fàcil, el de 
l’augment de l’IPC 3,5%, després d’un important augment del 10% aquest any 2012. 
Suposo que recordarà que li vaig dir que hi havia altres camins. Un d’ells, és aconseguir 
més ingressos si som capaços de que els ciutadans del nostre municipi col·laborin una mica 
més en la recollida selectiva dels residus domèstics. Un altre, pot ser la generació de menys 
residus...etc. Però, avui em centraré en la primera, perquè fruit de la visita que varem fer el 
passat 25 d’octubre, amb el regidor Lluís Bacardit, al Centre de Residus de Vacarisses, 
varem tornar a casa força avergonyits.  Perquè? Doncs, perquè més del 50% dels residus 
que arriben a Vacarisses són fruit de que els ciutadans del Vallès Occidental no ho estem 
fent bé. Repeteixo, més del 50%. Així de clar. A la cinta transportadora del Centre de 
Residus de Vacarisses varem poder observar: ampolles de plàstic, llaunes de refrescos, 
ampolles de vidre, restes orgàniques,  etc.  Aquests residus no tindrien que arribar allà si es 
dipositen en el seu contenidor. Aquests residus arriben allà perquè els ciutadans del Vallès 
Occidental els dipositem en el contenidor de la brossa, en el contenidor del rebuig. En 
paraules del personal que ens va acompanyar al llarg de la visita, més del 50% del que 
arriba a Vacarisses s’hauria d’haver quedat en els contenidors corresponents: el de plàstics, 
llaunes; el de vidre, el de residus orgànics, etc. Nosaltres estem en el Vallès Occidental i 
tenim un potencial de millora, i hem d’agafar el toro per les banyes.  
 
 
 



 
 
Per tant, és prioritari endegar, des de l’Ajuntament, una tasca informativa molt potent per 
explicar als vilatans que si fan millor la segregació dels residus domèstics, obtindrem més 
diners per apaivagar futurs augments del preu del servei o bé produir uns ingressos 
addicionals a l’Ajuntament. 
Som coneixedors de les activitats organitzades pel Consorci per a la  Gestió de Residus sota 
el lema “Si recicles bé, tothom estalvia”. En el Vallès Occidental s’han previst una 
seixantena d’actuacions coincidint amb la Setmana de la Prevenció (del 17 al 25 de 
novembre) i l’etapa nadalenca. Per exemple, aquest cap de setmana veurem activitats a la 
Plaça del Mercat de la nostra vila, adreçades a “ajudar i donar eines per reciclar millor i no 
generar tants residus a casa nostra”. 
El Consorci també proposa un Nadal més sostenible amb cuina d’aprofitament, guarniments 
reciclats i una recollida de joguines usades. Però, amb això no n’hi ha prou. Sàpiga que 
l’economia de la gestió dels residus millorarà en la mesura que la ciutadania agafem els 
hàbits adequats i fem un bon reciclatge. Hem de ser conscients que cada tona de deixalles 
que separem correctament representa una compensació a les administracions municipals, 
mentre que cada tona que llencem al rebuig, suposa una despesa. Cada euro que 
s’inverteix en sensibilització és una molt bona inversió perquè a la llarga suposa un estalvi 
per a la comunitat. 
Els ciutadans que reciclen correctament els residus saben que diàriament ,per exemple, 
posem més residus a la bossa orgànica que la del rebuig. Però, quan surts al carrer et 
trobes un monstre de contenidor de color gris per posar el rebuig i un mini contenidor per 
posar els residus orgànics. És una gran contradicció, perquè la mateixa administració ja no 
confia en que els ciutadans ho fem bé i per això ens posa un contenidor ben gran perquè li 
puguem posar tot: brossa, orgànic, plàstic, vidre...etc...Contradiccions de la vida! 
Per l’Altraveu el Sr. Xavier Bella, intervé tot manifestat la seva satisfacció perquè s’ha 
n’hagin donat compte d’aquesta problemàtica que nosaltres ja fa temps que exposem.  
Pel que fa a la proposta diu que es tracta d’aprovar una prorroga per un any del contracte  
del servei de residus, Ja vam recordar que l contracta data del  novembre del 2002, 
justament ara fa 10anys i que les condicions i la gestió de residus ha canviat molt fins ara. 
Enguany és vol prorroga un any mes el contracte mentre es repensa el model a seguir en la 
gestió i producció de residus, nosaltres pensem que aquest replantejament està be, però 
que es podia haver fet abans, dit aixó el nostre vot serà favorable perquè en sembla que és 
molt necessari fer aquest replantejament. Des de l’Altraveu oferim a l’equip de govern 
plena col·laboració per estudiar en els propers mesos aquest nou plantejament que ens 
porti a una optimització de recursos i a un estalvi i a tenir una Vila mes sostenible. 
S’obra un torn de replica amb el Sr. Aleix Canalis, PSC, per dir en primer lloc que es recull 
la proposta d’intentar de fer mes campanyes de sensibilització per tal d’anar incidint amb la 
consciencia de la necessitat de reciclar en el nostre municipi.  
Com també s’ha dit, Castellar estem per sobre la mitjana de la comarca, estem al voltant 
d’un 35% dels residus que ja es reciclen en origen i per tant la despesa que genera la seva 
aportació a l’abocador és menor que en altres zones degut a aquesta major sensibilització 
per part dels ciutadans.  
Dir també que la despesa pel que fa al contracte de neteja i manteniment des de l’any 2009 
fins la previsió de tancament de l’any 2012 ha passat de 2.414.000 € a 2.005.000 €, això 
significa que en 4 exercicis haurem baixat un 17% el cost d’aquest contracte. 
D’altra banda dir que estic d’acord en que un bon reciclatge incentiva que l’Ajuntament rebi 
ingressos i els canons d’abocador no siguin tant grans. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 
 
6.- APROVACIÓ PROVISIONAL MODIFICCIÓ PUNTUAL NÚM. 16 DEL  PGO 
ATÈS que el ple de l’Ajuntament va aprovar en sessió de data de 8 de maig de 2012  
inicialment la modificació puntual núm. 16 del PGO per a la protecció del sistema d’espais 
lliures al terme municipal de Castellar del Vallès. 
ATÈS que la modificació puntual del POUM ha estat sotmesa a informació pública  durant el 
termini d’un mes mitjançant edicte al BOP del dia 31/05/12 i al diari “El Periódico” del dia 
24/05/12. 
 
 



 
 
 
ATÈS que s’ha sol·licitat informe als organismes de les diferents administracions públiques 
competents, en concret al Departament d’Agricultura, Ramaderia, Pesca i Medi Natural, i al 
Departament de Territori i Sostenibilitat en relació a l’informe d’aigües i d’avaluació 
ambiental. 
ATÈS que s’ha rebut, en data 25 de setembre de 2012, registre d’entrada núm. 2012/8372 
l’informe favorable del Departament d’Agricultura, Ramaderia, Pesca i Medi Natural. 
Vist l’informe favorable de data 5 de novembre de 2012 emès per  l’Oficina Territorial 
d’Acció i Avaluació Ambiental del Departament de Territori i Sostenibilitat. 
ATÈS que durant la informació pública del projecte s’ha presentat una única al·legació en 
data 20/06/2012, registre d’entrada 2012/6261, subscrita per Immaculada Comas i altres, 
que sol·licita que es deixi sense efecte la modificació puntual del PGO aprovada inicialment 
amb l’argument, en resum,  que no és possible desclassificar sòl urbà per tenir aquest 
caràcter reglat i, en cas que es desestimi aquesta petició, subsidiàriament es regulin els 
mecanismes de compensació a la propietat afectada, sol·licitud que es fonamenta en 
considerar que no resulta justificada la modificació puntual. 
Vist l’informe tècnic i jurídic redactat a l’efecte,  segons el qual procedeix desestimar 
l’al·legació presentada atès que l’argument esgrimit  no és admissible perquè justament es 
desclassifiquen diversos àmbits urbans per no tenir les característiques del sòl urbà, és a 
dir, disposar de la morfologia i característiques pròpies dels espais oberts que conformen el 
sòl no urbanitzable. 
ATÈS que s’ha considerat oportú  completar i millorar el document de la modificació puntual 
aprovat inicialment en els apartats de la descripció dels antecedents, justificacions, 
objectius i normes urbanístiques dels diferents àmbits de la modificació, tanmateix aquestes 
modificacions no suposen cap alteració substancial del document aprovat inicialment  
segons la consideració de canvi substancial  que determina l’art. 112 del Reglament de la 
Llei d’urbanisme, aprovat pel Decret 305/2006, de 18 de juliol (RLU). 
Vist que l’art. 22.2.c) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases de Règim 
Local, atribueix al  Ple de la Corporació la competència per a l’aprovació provisional. 
Per tot el que s’ha exposat, es proposa al Ple l’adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Desestimar l’al·legació presentada en data 20/06/2012, registre d’entrada 
2012/6261, subscrita per Immaculada Comas i altres en base a l’informe que s’incorpora 
com annex al present acord.  
SEGON.- Aprovar  provisionalment la modificació puntual núm. 16 del PGO per a la 
protecció del sistema d’espais lliures amb la incorporació de  les modificacions que descrites 
en l’apartat 0 del propi document i que no suposen modificacions substancials del document 
d’acord amb el que disposa l’art.112 del RLU 
TERCER.- Remetre a la Comissió Territorial d’Urbanisme de Barcelona la modificació 
puntual núm. 16 del PGO per a la protecció del sistema d’espais lliures per tal que 
procedeixi a la seva aprovació definitiva. 
QUART.- Notificar el present acord a les persones interessades junt amb l’informe tècnic i 
jurídic emès a l’efecte amb l’advertiment que per tractar-se d’un acte tràmit, no definitiu en 
via administrativa, no és susceptible de recurs. 
 
INTERVENCIONS 
El Sr. Pepe González,  PSC, presenta la proposta dient que el ple de l’Ajuntament va 
aprovar, inicialment, en sessió de data de 8 de maig de 2012  la modificació puntual núm. 
16 del PGO per a la protecció del sistema d’espais lliures al terme municipal de Castellar del 
Vallès. Recordaran que va ser una primera acció lligada a la revisió de POUM que pretén la 
defensa dels interessos municipals davant de possibles iniciatives de peticions 
d’expropiacions de zones verdes urbanes i privades. D’acord a la legislació vigent: La 
modificació ha estat sotmesa a informació pública  durant el termini d’un mes. I s’han 
sol·licitat informe als organismes de les diferents administracions públiques competents, en 
concret al Departament d’agricultura, Ramaderia, Pesca i Medi Natural, i al Departament de 
Territori i Sostenibilitat en relació a l’informa d’aigües i d’avaluació ambiental. Informes que 
ha estat favorables 
 



 
 
Durant la informació pública del projecte s’ha presentat una única al·legació  que sol·licita 
que es deixi sense efecte la modificació puntual del PGO amb l’argument  que no és 
possible desclassificar sòl urbà per tenir aquest caràcter reglat i, en cas que es desestimi 
aquesta petició, subsidiàriament es regulin els mecanismes de compensació a la propietat 
afectada, sol·licitud que es fonamenta en considerar que no resulta justificada la modificació 
puntual. L’informe tècnic i jurídic redactat a l’efecte segons el qual procedeix desestimar 
l’al·legació. 
Per CiU intervé el Sr. Lluís Bacardit,  tot dient que aquesta modificació va estar 
àmpliament debatuda en diverses comissions, és un tema de prou rellevància com per 
estar-hi tots atents ja que no son tant sols qüestions tècniques sinó també  econòmiques i 
és de vital importància per salvaguardar els interessos municipals. Per aquest motiu en el 
passat ple de 8 de maig el grup de CiU va votar-hi favorablement, ara un cop rebut 
l’informe favorable de les diferents administracions públiques i un cop vistes les 
modificacions tècniques incorporades sens presenta de nou aquesta modificació per fer-ne 
l’aprovació provisional i poder-la trametre a la comissió d’urbanisme per la seva aprovació 
definitiva. El nostre grup a la  vista que les modificacions del document inicial no son 
substancials i son més aviat de caràcter tècnic hi votarà favorablement          
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 
 
7.- APROVACIÓ PROVISIONAL MODIFICACIÓ PUNTUAL NÚM. 17 DEL PGO 
ATÈS que el ple de l’Ajuntament va aprovar en sessió de  data 17 de juliol de 2012  
inicialment la modificació puntual núm. 17 del PGO per a la implantació d’usos terciaris al 
centre comercial del municipi.  
ATÈS que la modificació puntual del POUM ha estat sotmesa a informació pública  durant el 
termini d’un mes mitjançant edicte al BOP del dia 13/08/2012 i al diari “El Periódico” del dia 
02/08/2012. 
ATÈS que s’ha sol·licitat informe a la Direcció General de Comerç de la Generalitat de 
Catalunya, no havent rebut cap informe. 
ATÈS  que durant la informació pública del projecte no s’ha presentat cap al·legació. 
Vist que l’art. 22.2.c) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases de Règim 
Local, atribueix al  Ple de la Corporació la competència per a l’aprovació provisional. 
Per tot el que s’ha exposat, es proposa al Ple l’adopció dels següents 
ACORDS 
PRIMER.- Aprovar  provisionalment la modificació puntual núm. 17 del PGO per a la 
implantació d’usos terciaris al centre comercial del municipi.  
SEGON.- Remetre a la Comissió Territorial d’Urbanisme de Barcelona la modificació 
puntual núm. 17. 
 
INTERVENCIONS 
El Sr. Aleix Canalis,  PSC, presenta la proposta i diu que el  passat més de juliol, aquest 
Ple va aprovar, inicialment i per unanimitat, la modificació Puntual 17 del Pla General 
d’Ordenació Urbana, per adequar els usos comercials del centre urbà, admetent de nou 
determinades activitats que, des de l’any 2004, arran d’una altra modificació puntual (8),  
havien estat objecte de restricció.  
En concret, es proposava aixecar la limitació d’implantació d’oficines de bancs, caixes i 
altres entitats financeres, així com entitats asseguradores, empreses de treball temporal  i  
agències d’intermediació immobiliària, que afectava certs carrers del centre urbà,  ja que la 
realitat socioeconòmica no feia aquesta mesura ja necessària i el marc normatiu actual no 
donava cobertura a aquest tipus de limitacions urbanístiques. 
Recordem que la zona afectada era la zona compresa entre: 

- Plaça del Calissó 
- Carrer Torras 
- Carrer Colom  
- Passeig (tram entre Dr. Rovira i C/ Major) 
- Ctra. Sentmenat (tram entre Pl. Cal Calissó i C/ Pere d’Ullastre) 
- Carrer Montcada (tram entre Ctra. Sentmenat i Av. Sant esteve) 
- Carrer Sala Boadella 
- Carrer Hospital (entre C/ Montcada i C/ Sala Boadella) 



 
 
Així doncs, un cop acabat el d’informació pública d’aquesta modificació i no havent rebut 
cap al·legació al respecte, proposem al Ple, la seva aprovació provisional i la seva remissió 
a la Comissió Territorial d’Urbanisme per la seva aprovació definitiva. 
Per CiU intervé el Sr. Lluís Bacardit,  dient que en el passat ple de juliol el nostre grup va 
exposar abastament l’argumentació dels motius pels quals donàvem suport a l’aprovació 
inicial a la modificació puntual núm. 17 del PGO per a la implantació d’usos terciaris al 
centre comercial del municipi, en tos cas reiterar els dos motius que ens van portar a donar 
suport a l’aprovació inicial i ara provisional, primer hi ha un nou marc legal, un marc 
normatiu orientat a  dinamitzar els sectors comercials i de  serveis i abandonar les 
restriccions que hi havia en anteriors normatives; segons la crisis econòmica i immobiliària 
ha tret sentit a aquestes restriccions per tant les ofertes les que son mes comercials de les 
que no ho son podran conviure 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 
 
8.- CONSTITUCIÓ DE L'ASSOCIACIÓ B-30 I APROVACIÓ DELS SEUS ESTATUTS 
ATÈS que la principal aglomeració industrial de Catalunya es troba en els municipis que 
ocupen el tram de l’AP7/B-30, i que aquest àmbit territorial disposa d’una sèrie d’actius que 
li donen un extraordinari potencial (centres de recerca, universitats, empreses lligades a la 
innovació, infraestructures, equipaments referents a Catalunya, i de municipis que compten 
amb una xarxa de serveis i instal·lacions de qualitat), i que ofereixen la possibilitat de 
consolidar una estructura industrial, de coneixement i recerca molt competitiva en un 
context mediterrani, a escala europea.  
ATÈS que en data 23 de març de 2011, els ajuntaments que formen part del grup impulsor 
de B30, atenent les potencialitats del territori i la voluntat de promoure el seu 
desenvolupament, van acordar definir una estratègia de col·laboració entre empreses, 
centres de recerca, universitats, ajuntaments, organitzacions empresarials, organitzacions 
sindicals i governs per potenciar la zona industrial i tecnològica que comprèn tot l'eix de la 
B30 i posicionar-la com una de les regions industrials amb més potencial innovador de 
Catalunya, Espanya i, amb vocació de ser-ho, del Sud d’Europa.  
ATÈS que en les reunions plenàries posteriors, celebrades a la Universitat Autònoma de 
Barcelona i a Martorell, el grup impulsor va acordar que la forma jurídica més adient per a 
desenvolupar aquest projecte era a través de la constitució d’una associació, de conformitat 
amb allò que disposa la Llei 4/2008, de 24 d’abril, del llibre tercer del Codi Civil de 
Catalunya, relatiu a les persones jurídiques, essent aquesta una associació sense finalitat 
lucrativa, de naturalesa permanent, amb personalitat jurídica pròpia i independent de la 
dels seus membres socis, i amb plena capacitat jurídica. 
ATÈS que el grup impulsor ha procedit a elaborar la proposta d’estatuts que han de regir 
l’Associació, els quals es van validar a la reunió plenària del grup impulsor celebrada a 
Mollet del Vallès el 17 d’octubre de 2012. 
ATÈS que els estatuts elaborats incorporen tots els aspectes que, segons l’article 134 del 
Text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya, necessàriament han de 
contenir; així mateix, s’ajusten a les disposicions establertes al Llibre Tercer del Codi 
Civil de Catalunya, com ara les que regulen l'actuació i representació dels òrgans de 
govern, el règim d’adopció d’acords, els drets i deures dels socis, el règim comptable i 
documental, els actes de modificació estructural o el procediment de liquidació 
subsegüent a la dissolució; tot i que també fa ús de l’autonomia organitzativa que atorga 
l’esmentat Codi per regular la seva organització i funcionament. 

Vistos els articles 133 a 136 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova 
el Text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya (TRLRLC), en concordança 
amb la Disposició Addicional Cinquena de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les 
bases del règim local (LBRL), que preveuen la facultat dels ens locals de constituir 
associacions per a la protecció i promoció de llurs interessos comuns, les quals es 
regularan pels seus estatuts i per la seva normativa específica, i que el procediment a 
seguir és l’adopció pel Ple municipal de l’acord de creació de l’associació, aprovació dels 
estatuts, i designació de representant.  

 
 



 
 
Vistes les Lleis 4/2008, de 24 d’abril, per la qual s’aprova el Llibre Tercer del Codi Civil de 
Catalunya, relativa a les persones jurídiques, i 7/2012, de 15 de juny, de modificació del 
llibre tercer del Codi Civil de Catalunya, que regulen les associacions de Catalunya, i 
especialment els articles 321-1 a 321-6 del Codi, que regulen la naturalesa i els requisits de 
constitució de les associacions per part de persones jurídico-públiques, sempre que les 
normes per les quals es regeixen no ho prohibeixin i que l’acord sigui adoptat per l’òrgan 
competent. 
Vist l’article 52.2.b) del Text Refós de la Llei Municipal i de règim local de Catalunya, en 
relació amb el 22.2.b) i 47.2.g) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les Bases de 
règim local, que atribueixen la competència per adoptar l’acord de creació i d’aprovació dels 
estatuts de l’associació al Ple municipal, amb el vot favorable de la majoria absoluta dels 
seus membres. 
Per la qual  a proposta  a petició de la Regidoria de Promoció econòmica i innovació el  Ple 
adopta el següents  
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar la constitució de l’Associació Àmbit B30, la finalitat de la qual és definir 
i desenvolupar una estratègia de col·laboració entre empreses, centres de recerca, 
universitats, administracions locals, organitzacions empresarials, organitzacions sindicals i 
governs per incentivar l’economia productiva a la zona industrial i tecnològica que comprèn 
l'àmbit definit a l'article 3 d'aquests estatuts i per posicionar aquest territori com una de les 
regions industrials amb més potencial innovador de Catalunya, d’Espanya i del sud 
d’Europa. 
SEGON.- Manifestar la voluntat d’aquest Ajuntament de formar part de la mateixa com a 
membre fundador. 
TERCER.- Aprovar el text dels estatuts que han de regir l’esmentada Associació, i que 
s’acompanya annex.  
QUART.- Nomenar al Sr. Ignasi Giménez  Renom, Alcalde de Castellar del Vallès Sabadell, 
representant de l’Associació Àmbit B30 i  com a suplent al regidor Sr. Joan Creus Oliveras 
Regidor de Promoció econòmica i innovació, facultar-los per adoptar i executar els actes i 
acords necessaris per a l’efectivat d’aquests acords. 
 
INTERVENCIONS 
Defensa la proposta el Sr. Joan Creus,  PSC, dient que portem a aprovació la constitució de 
l’associació B-30 i l’aprovació dels seus estatuts, Aquesta associació s’ha anat gestant al llarg 
d’aquest darrer any i te per objecte definir i desenvolupar una estratègia de col·laboració de 
caire transversal amb empreses, centres de recerca, universitats, administracions locals, 
empresarials, sindicals i governs, per incentivar la economia productiva a la zona industrial 
que compren l’àmbit. Aquest àmbit seria del tram de l’AP-7 i l’-AP-2 que va de Martorell a la 
Roca i en sentit nord-sud entre el nostre municipi i Sant Cugat del Vallès. Aquest àmbit no 
pretén  ser excloent sinó que es possible la incorporació d’altres municipis que puguin 
compartir els objectius de l’associació. L’àmbit de la B-30 consta en origen de 23 municipis 
que suposa un tram de via d’uns 50 quilometres, té una superfície d’uns 485  quilometres 
quadrats i compren una població de 1.018.166 habitants. 
Inclou també 195 polígons d’activitat econòmica i el sol industrial son 6.579 Ha.  
Es important donar rellevància a l’àmbit universitari dins d’aquest territori hi ha compreses la 
universitat autònoma, la universitat Ramon Llull, la internacional de Catalunya, la Politècnica 
l’escola universitària Gimbernat, el centre tecnològic i universitari de Granollers, hi te 
presentació la UNET UOC, la universitat de Girona a Terrassa, i la universitat central, també a 
Terrassa. Pet tot això i es presenta a aprovació la constitució d’aquesta associació. 
El Sr. Josep Carreras, per CiU, intervé dient que amb la proposta que avui presenta l’equip 
de govern, l’Ajuntament Castellar manifesta la seva voluntat de participar activament en 
aquesta associació creada per iniciativa de 23 municipis ubicats en un tram de via de 50 km 
de l’eix AP7-B-30. 
Es busca poder definir i desenvolupar una estratègia de col·laboració entre empreses, 
centres de recerca, universitats, administracions locals, organitzacions empresarials i 
sindicals i governs per incentivar l’economia productiva en l’àrea dels 23 municipis que avui 
formen part d’aquest àmbit territorial.  
 



 
 
Des de la nostra formació, animem als seus membres, als 23 equips de govern dels 23 
ajuntaments que avui la composen, que tinguin com a nord l’esperit de sumar projectes i la 
ferma voluntat d’aprofitar sinergies a partir d’un eix molt potent que penja de la recerca, el 
comerç, la competitivitat i un potencial històric. 
Afegir que ho veiem com un pas positiu, amb expectatives, i esperem que el nostre Alcalde 
Sr. Giménez sigui capaç de revertir cap a la nostra població algun dels rèdits que suposa la 
creació d’aquesta associació, entenc amb la marca B-30, que té com objectiu posicionar-se 
com el major pol industrial del sud d’Europa. 
Finalment, un apunt econòmic. Entenem que aquesta associació necessitarà carburant per 
funcionar. Proposem que la col·laboració dels Ajuntaments en general vers a l’Associació no 
sigui la més fàcil, la tradicional, la col·laboració de tipus econòmic.  
Des del nostre grup municipal, donat el moment complicat que estem vivint, si escau, hem 
de poder comptar amb la col·laboració dels tècnics i professionals dels 23 consistoris per fer 
caminar l’associació. És la nostra proposta! Ens agradaria que se la fes seva Sr. Giménez. El 
vot del nostre grup municipal serà favorable. Gràcies! 
Per l’Altraveu el Sr. Xavier Bella, i diu que en aquest punt hi votarem a favor, es tracta 
d’aprovar la constitució de l’associació àmbit B-30 que te per finalitat desenvolupar  una 
estratègia de col·laboració entre empreses, centres de recerca, universitats, administracions 
locals, per incentivar l’economia productiva i donar valor afegit en recerca i 
desenvolupament de la zona. Creiem que es interessant potenciar aquest àmbit que més 
enllà de la zona metropolitana i que compren com ja s’ha dit 23 municipis i uns 50 
quilometres amb una superfície total de 485 quilometres quadrats. Tot i així no sabem fins 
a quin punt, Castellar es pot beneficiar d’aquesta iniciativa, esperem que no passi com amb 
moltes propostes d’aquest tipus, les quals son declaracions d’intencions però que al final es 
queden en no res, perquè potser abans, Castellar hauria de fer els deures en projectes 
estratègics, estem a punt de tancar l’avant projecte de la revisió de pla general, tenim 
propostes alternatives al voltant del tema del tren, hi ha el desdoblament de  la carretera 
B-124, el no desdoblament del tram del pont, és a dir hi ha molt temes per parlar i si ens 
adherim  a plataformes d’aquest àmbit creiem que també caldria parlar de si realment 
Castellar ha de seguit apostant per aquest model industrial que genera polígons fantasmes 
com Can Bages, per tant caldria començar ha plantejar seriosament altres models que ens 
permetin un creixement més autosuficient i més sostenible, tot i així hi votarem a favor. 
S’obra un torn de replica amb el Sr. Joan Creus,  PSC, i diu que estem en la mateixa línia 
d’aportar reforç tècnic al projecte, per tant les aportacions poden ser econòmiques i 
tècniques. 
Finalment el Sr. Alcalde,  intervé per dir que podem tenir un debat sobre el municipi, sobre 
les infraestructures necessàries en el municipi, però això ha de ser complementari a una 
reflexió que hem de fer com a territori i sobre quin ha de ser el futur del territori. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 
 
9.- ASSUMPTES SOBREVINGUTS 
No n’hi ha. 
 
10.- PRECS I PREGUNTES 
Per l’Altraveu intervé la Sra. Elisenda Alamany, per dir que  avui hem aprovat la renúncia 
d’un regidor, el Sr. Victor Cuervo, que no ha assistit, d’entrada creiem que si que hi hauria 
de ser , perquè pensem que ser regidor al marge de la importància que alguns o altres 
donem, creiem que renunciar a aquest càrrec és com prou important com per anunciar-ho 
personalment. Suggerim a l’equip  de govern que aquesta renúncia possibilita seguir 
defensant  que la propera persona de la llista que entri no adopti la responsabilitat que 
tenia el Sr. Victor Cuervo i que es treballi en la línia de la flexibilització de la feina de 
l’actual equip de govern. 
 
Contesta el Sr. Alcalde  que l’ordenació, les funcions i l’organigrama son competències que 
en aquest cas depenen d’Alcaldia i en qualsevol cas haurem de preveure am la incorporació 
del nou regidor Sr. Ramon Fernández,  quin serà l’encàrrec que li farem per tal de poder 
complementar totes les tasques que estant fent els regidors en les seves àrees. 
 



 
 
 
També per l’Altraveu el Sr Xavier Bella, demana al Sr. Alcalde que tingui el mateix criteri 
alhora de reprendre les intervencions dels regidors d’aquest Ple. A vegades el Sr. Alcalde 
avisa del to de les intervencions de membres de l’oposició, tant de l’Altraveu com d’altres 
grups de l’oposició, en canvi quan algun regidor de l’equip de govern s’excedeix en el to o 
en les mesures de com s’ha de parlar en el ple municipal, l’alcalde ho ignora, no el reprèn ni 
l’avisa. La funció de l’Alcalde en el ple , ens sembla que hauria de ser equitativa i justa, tots 
som institució i per tant creiem que no pot renyar a l’oposició quan no li agrada el to del 
que diu i en canvi no dir res quan el seu propi grup utilitza expressions despectives. Malgrat 
la majoria absoluta que té el PSC en aquest Ajuntament estic segur que a tots els interessa 
que hi hagi un bon clima polític, un bon clima d’entesa per tractar qüestions que si més no 
tothom vol que siguin per consens, les interversions del regidor Sr. González en el passat 
ple municipal, poc ajuden a aquest bon clima, esperem que per properes innervacions, el 
Sr. Alcalde en prengui nota. 
Respon el Sr. Alcalde per dir que la intenció és sempre ser objectiu pel que fa referència al 
contingut del debat, tot i aixó intentarem gestionar-ho millor, ordenar el debat sempre en 
funció de quines son les idees, els arguments i les propostes que es debaten procurant que hi 
hagi una bona acritud i un bon to que sempre presideixi aquest debat. 
 
 
I no havent-hi cap cas més assumptes a tractar, essent les deu del vespre,  s’aixeca la 
sessió de la qual s’estén la present Acta que signa com a fedatari d’aquests acords el 
Secretari amb el vist-i-plau del  Sr. Alcalde. 
 
 
 
 


